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 ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

Poř. číslo zápisu:  15 

Datum zasedání:  30. 1. 2019 

Přítomni:  Bauerová, Bernatík, Braciníková, Franěk, Chmielová, Pražák, Šimáková, 

Verner  

Omluveni:  Buryová, Majerová 

Hosté:   Lebiedzik, Stavárek, Šromková  

 

Program:  

1. Úvod, schválení programu 

2. Dodatek č. 3 k rozpisu příspěvku a dotace SU OPF v Karviné na rok 2018 

3. Akreditační materiály studijního programu Management v sociálních službách 

a studijního programu Marketing  

4. Doplňovací volby do studentské komory AS SU  

5. Doplňovací volby do zaměstnanecké komory AS SU OPF 

6. Různé 

 

 

1. Úvod, schválení programu 

 

Na úvod místopředsedkyně senátu přivítala přítomné senátory a členy vedení fakulty. Ing. 

Chmielová konstatovala, že senát je usnášeníschopný, poté vyjmenovala jednotlivé body 

programu a požádala o případné návrhy na úpravu. Přítomní členové senátu s navrženým 

programem vyslovili souhlas. Žádný další bod programu nebyl navržen. 

 

Hlasování:  

Pro: 8     Proti: 0   Zdrželi se: 0   

 

 

2. Dodatek č. 3 k rozpisu příspěvku a dotace SU OPF v Karviné na rok 2018 

 

Místopředsedkyně senátu na úvod informovala, že všichni senátoři byli informováni o 

probíhajícím korespondenčním jednání mezi členy KHZ s ohledem na ekonomický materiál na 

zasedání AS SU OPF a mohli se k tomuto vyjádřit. Ing. Chmielová dále předala slovo děkanovi 

fakulty.  
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Prof. Stavárek uvedl, že klíčovou informací je dodatečná dotace MŠMT všem vysokým školám, 

kdy část dotace ve výši 1 314 tis. Kč byla dána k dispozici rozpisem rektorátu na fakultu.  

 

Místopředsedkyně senátu poděkovala a vyzvala ostatní k případným dotazům a připomínkám.  

 

Ing. Verner dodal, že Dodatek č. 3 vychází z univerzitního Dodatku č. 4, s nímž to bylo 

kontrolováno. Proběhlo korespondenční jednání komise, informace šla i ostatním senátorům. 

Nedostatky byly spatřeny ve vratkách za IGS a v doktorských stipendiích. Došlo k návrhu, aby 

byly tyto položky započítány. Návrhy byly přijaty.  

 

Ing. Chmielová zahájila hlasování o navržených změnách v Dodatku č. 3 k rozpisu příspěvku a 

dotace SU OPF v Karviné na rok 2018: 

 

Hlasování:  

Pro: 8       Proti: 0   Zdrželi se: 0   

 

Ing. Chmielová zahájila hlasování o Dodatku č. 3 k rozpisu příspěvku a dotace SU OPF v 

Karviné na rok 2018 ve znění navržených úprav: 

 

Hlasování:  

Pro: 8       Proti: 0   Zdrželi se: 0   

 

 

Usnesení:  

Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Dodatek č. 3 k rozpisu příspěvku a dotace SU OPF v Karviné na rok 2018 ve znění 

navržených úprav. 

 

3. Akreditační materiály studijního programu Management v sociálních službách a 

studijního programu Marketing  

 

Místopředsedkyně připomněla senátorům, že předkládané akreditační materiály bere senát 

pouze na vědomí. Dokumenty představil děkan prof. Stavárek spolu s proděkanem doc. 

Lebiedzikem.  

 

Prof. Stavárek informoval, že jde o akreditační spisy, které bychom rádi postoupili do 

akreditačního procesu. Jedná se o dva profesní bakalářské studijní programy. Studijní program 

Management v sociálních službách by měl nahradit program Sociální management. U 

studijního programu Marketing se jedná o staronový studijní program, jen trošku v praktičtější 

podobě (spolupráce s praxí, napojení na Business Gate). Pokud jde o strukturu studijních 

programů, pak se držíme toho, co již bylo akreditováno. Základem je společný blok předmětů, 

který je pro všechny studijní programy shodný. Následně dochází k profilaci. Celý akreditační 

materiál prošel podrobnými přípravami, korekturami, projednával se na poradě vedení, Radě 

garantů. S touto podobou je vedení fakulty spokojeno. Nicméně budeme rádi i za jakékoli 

připomínky, k vylepšení tohoto materiálu.  

 



 

~ 3 ~ 

 

Doc. Lebiedzik konstatoval, že jde o delší proces. Zhruba před rokem byla projednávána první 

skupina akreditačního spisu, nyní máme první informaci, jak dopadly studijní programy 

Bankovnictví a Finanční účetnictví. Věříme, že materiál projde. Je to součástí projektu ESF, 

který je zde řešen. Materiál procházel Radou garantů, byl upravován. Je to svým způsobem živý 

dokument, do té doby, než bude poslán na Radu pro vnitřní hodnocení. Stále se s dokumentem 

pracuje a vychytávají se nedostatky. Na dopilování je ještě určitý čas. Senátorům byl materiál 

předložen, aby měli jakýsi přehled.  

 

Ing. Chmielová poděkovala za představení obou dokumentů a zahájila diskusi.  

 

Dr. Franěk se dotázal, zda budou materiály doprovázeny e-learningovými kurzy?  

Prof. Stavárek odvětil, že pro potřeby akreditace je nutné zpracovat všechny předměty pro první 

ročník studia. Pro tyto všechny předměty bude zpracován e-learningový kurz (4 tutoriály). Bude 

zachován stejný mechanismus, jako je zvykem. Poté se budou přizpůsobovat další předměty 

pro druhý a třetí ročník.  

 

Vzhledem k nepřítomnosti dr. Majerové na dnešním zasedání senátu bylo zasláno 

korespondenční formou místopředsedkyni senátu její vyjádření k dokumentům. Jedná se o 

akreditační materiál studijního programu Management v sociálních službách, kde dr. Majerová 

upozorňuje na chybný titul u svého jména (formulář B III) a na zastaralou publikační činnost 

(formulář C I – jedna je z r. 2012). Co se týká akreditačního materiálu studijního programu 

Marketing, je zde zařazena Dohoda o partnerství se společností SINECA, která patří do 

akreditačního materiálu studijního programu Management v sociálních službách. Podobně je to 

také s Prohlášením k personálnímu zabezpečení. Dále zkontrolovat u všech dokumentů chyby 

– mezery navíc, oddělování vět, apod.  

 

Místopředsedkyně senátu poděkovala přítomným za otázky, podněty a odpovědi a vyzvala 

k hlasování o usnesení, že senát bere dané dokumenty na vědomí. 

 

Hlasování: 

Pro: 8       Proti: 0   Zdrželi se: 0 

 

Usnesení:  

Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné bere 

na vědomí Akreditační materiály studijního programu Management v sociálních službách a 

studijního programu Marketing bez připomínek.  

 

 

4. Doplňovací volby do studentské komory AS SU 

5. Doplňovací volby do zaměstnanecké komory AS SU OPF 

 

Místopředsedkyně senátu informovala, že byla předsedou AS SU pověřena organizací 

doplňovacích voleb do studentské komory univerzitního senátu za OPF na základě rezignace 

Ing. Adély Chromčákové. V souladu s čl. 5 Volebního řádu AS SU je zapotřebí zvolit volební 

komisi, která zorganizuje volby na OPF a zajistí jejich řádný průběh. 
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Ing. Chmielová informovala senátory, že dne 22. ledna 2019 obdržela od dr. Koštuříkové dopis 

týkající se odstoupení z funkce senátora akademického senátu fakulty. Senátoři byli o této 

skutečnosti také informováni dr. Koštuříkovou formou e-mailové korespondence. 

Místopředsedkyně senátu poděkovala bývalé předsedkyni a dlouholeté člence fakultního senátu 

za jasné, stručné a výstižné vedení senátu, ochotu vždy pomoci a popřála mnoho úspěchů v další 

pracovní činnosti. :-) 

 

Vzhledem k faktu, že budou probíhat také doplňovací volby do studentské komory AS SU 

v Opavě, Ing. Chmielová navrhuje, aby volební komise byla ve stejném složení rovněž pro 

doplňovací volby do zaměstnanecké komory AS SU OPF a volby tak mohly proběhnout 

současně.  

 

Místopředsedkyně senátu tedy vyzvala přítomné k podání návrhů na členy volební komise pro 

doplňovací volby do studentské komory AS SU. Byli navrženi dr. Ingrid Majerová (navrhuje 

Ing. Chmielová), která s návrhem vyslovila souhlas v předchozí elektronické komunikaci, dále 

Ing. Tomáš Pražák (navrhuje Ing. Verner) a Ing. Veronika Braciníková (navrhuje Ing. Pražák), 

kteří rovněž s návrhem vyslovili souhlas. 

 

Poté Ing. Chmielová vyzvala přítomné k hlasování o členech volební komise. 

 

Hlasování: 

dr. Majerová   Pro: 8   Proti: 0    Zdržel se: 0 

Ing. Braciníková  Pro: 8  Proti: 0    Zdržel se: 0  

Ing. Pražák    Pro: 8  Proti: 0    Zdržel se: 0 

 

Usnesení:  

Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje volební komisi pro doplňovací volby do studentské komory AS SU v Opavě ve složení: 

dr. Ingrid Majerová, Ing. Veronika Braciníková a Ing. Tomáš Pražák. 

 

 

6. Různé 

 

Dr. Majerová prostřednictvím Ing. Chmielové vznesla dotaz směřující k paní tajemnici, 

popřípadě panu děkanovi, ohledně vyloučení veřejnosti při pronajímání tělocvičny na Vyhlídce.  

 

Prof. Stavárek uvedl, že nezjistil žádnou informaci, která by byla relevantní. Ale může se opět 

zeptat.  

 

Prof. Stavárek informoval, že na únorovém zasedání senátu představí nominace na pozice 

proděkanů.   

 

Místopředsedkyně senátu poděkovala za odpovědi.  
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Příští zasedání senátu se uskuteční 27. 2. 2019.  

 

 

Za správnost:  

Ing. Petra Chmielová 

 

Zapsala:  

Ing. Lucie Bínová 

  



 

~ 6 ~ 

 

Usnesení ze zasedání AS SU OPF ze dne 30. 1. 2019 

 

1. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje Dodatek č. 3 k rozpisu příspěvku a dotace SU OPF v Karviné na rok 

2018 ve znění navržených úprav. 

2. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné bere na vědomí Akreditační materiály studijního programu Management 

v sociálních službách a studijního programu Marketing bez připomínek. 

3. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje volební komisi pro doplňovací volby do studentské komory AS SU 

v Opavě ve složení: dr. Ingrid Majerová, Ing. Veronika Braciníková a Ing. Tomáš 

Pražák. 

 

 

 

 

 

 

Ing. Petra Chmielová 

místopředsedkyně AS SU OPF 

 


